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Τα ρήματα που τελειώνουν σε –αβω γράφονται με β (βήτα). 
 

π.χ. ράβω, ανάβω, σκάβω κ.α. 
 

Εξαιρούνται και γράφονται με –αυ τα ρήματα: 

παύω (=σταματώ), αναπαύω (=ξεκουράζω),  
 

καταπαύω (=σταματώ οριστικά), απολαύω (=κατέχω) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                 Ενότητα 11 : Ήτανε μια φορά 

            Τα ταξίδια του παππού μου 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

  

  
 

 

1. Συμπληρώνω με αβ ή αυ και τονίζω, όπου χρειάζεται. 
 

Στο παππού αρέσει να σκ___ει με τις ώρες στον κήπο.  

Τα παιδιά αν___ουν μια φωτιά για να ζεσταθούν. 

Η μητέρα μου αναπ___εται κάθε μεσημέρι μετά το φαγητό. 

Μόνο όταν τον μαλώσεις, π___ει να μιλάει. 

Παίρνει ισχυρά φάρμακα και οι πόνοι του καταπ___ονται. 

Πάλι κουτσομπολεύετε; Ποιον θ___ετε πάλι;  
  

 

2. Να κάνετε χρονική αντικατάσταση τα παρακάτω ρήματα. 
 
 

Ενεστώτας  παύουν 

Παρατατικός   

Αόριστος έραψε  

Εξακολουθητικός Μέλλοντας   

Στιγμιαίος Μέλλοντας   

Παρακείμενος   

Υπερσυντέλικος   

Συντελεσμένος Μέλλοντας   

 

ONOMA: __________________ 

 

 

Ρήματα σε -αβω 

Α σ κ ή σ ε ι ς 
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